

Notulen Algemene Vergadering 17 mei 2018

Plaats: Denksportcentrum, Amersfoort. Aanvang 20.00 uur.

Aanwezig (conform presentielijst):

Bestuur:

J.J. (Jeroen) Schuil (voorzitter)
H.T. (Harm-Theo) Wagenaar (secretaris)
J.F.C.M. (Hans) Oosterhout (penningmeester)
H.G.K. van Lingen (bestuurslid wedstrijdzaken/competitieleider)
alsmede:
M. Jongerius (webmaster)
J. Witkamp (commissie jeugdzaken)
J.H. Prins (toernooi coördinator).

KNSB:

A. Baas (bestuurslid; als toehoorder).

SBO

E. Blom (voorzitter; als toehoorder).

Verenigingen:

060004 SG Amersfoort: W. Lamme, P. Reedijk
060005 Baarnse SV: T. Koekkoek
060006 Dam- en Schaakvereniging Barneveld: J. Heij
060008 Bussums Schaakgenootschap: A. Arp
060017 SC En Passant: H. de Vries
060027 SV Hoogland: P. Quelle
060028 Hoevelakens SG: A. Floor, D. Veldhuizen
060037 SC Kijk Uit: E. Oosterlaken
060045 SV Moira-Domtoren: B. van Reemst, T. Hacquebord
060052 SV Paul Keres: G.G. Alberts
060057 SSC 1922: H. van Lieshout
060061 SK Vegtlust: M. Post, A. Lindenburgh
060069 SC Zeist: G.J. Hamers, H.H. Hamers
060078 SC Muiderberg: A. Houtman
060080 SV Lekstroom: A. Post
060062 SC Oud Zuylen Utrecht: M. Jongerius.

Met kennisgeving afwezig:

Bestuurslid jeugdzaken M.J. (Marcel) Janssen, de ereleden J.J. Drijver, J. Dufrenne en de volgende verenigingen: 060002 SV De Watertoren, 060019 SC De Giessen en Linge, 060031 HSG, 060040 SV Leusden, 060048 CSV Ons Genoegen, 060059 UCS De Rode Loper, 060067 SC Woerden, 060068 ZZ-Combinatie.

Zonder kennisgeving afwezig:

De ereleden A.J.W. Peperkamp, M. Meijer en de volgende verenigingen: 060001 SV Acquoy, 060007 SC De Zwarte Olifant, 060009 DOSC, 060010 SV DBC, 060011 SV Doorn-Driebergen, 060012 SC Denk en Zet, 060015 SV Doredenkers, 060016 P.C.A. De Damrakers, 060021 SV Wijdemeren, 060024 SV Het Dikke Torentje, 060025 SV Het

Kasteel, 060026 SV Har-mo-nie, 060030 SV Houten, 060032 SV Huizen, 060038 Larense SC, 060047 Nijkerkse SC, 060053 SV Rivierenland, 060056 SOPSWEPS '29, 060058 SC TRIO, 060063 SG Vecht en Ommelanden, 060064 SV VOG, 060073 JSC Magnus Leidsche Rijn.

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur en heet alle aanwezigen welkom, in het bijzonder de heer Baas als vertegenwoordiger van de KNSB en de heer Blom als vertegenwoordiger van “zusterbond” SBO.

De vergadering staat op verzoek van de voorzitter een moment stil bij het overlijden van de heer C.A. Schuckink Kool, prominent schaker uit de regio en gewezen voorzitter en erelid van SC Zeist.

De voorzitter nodigt een ieder nadrukkelijk uit om de presentielijst achter in de zaal te ondertekenen, zodat aan- en afwezigheid kan worden genotuleerd. De vergadering overziende moet het overigens de voorzitter van het hart dat betrekkelijk weinig verenigingen op deze Algemene Vergadering vertegenwoordigd zijn.

2. Notulen van de Algemene Vergadering d.d. 4 oktober 2017

De notulen worden goedgekeurd met de volgende wijzigingen:

Aanwezige verenigingen: 060061 SK Vegtlust – lees voor P. Bekken: P. Bekkers

Punt 9 – de op 1 na laatste zin moet komen te luiden: “De vergadering gaat na een korte maar intensieve discussie akkoord met de plannen voor verdere samenwerking, met het voorbehoud dat definitieve besluitvorming is voorbehouden aan deze vergadering”.

3. Bestuursmededelingen en ingekomen stukken

De voorzitter meldt verheugd te zijn dat het totaal aantal schakers binnen de SGS momenteel 2439 bedraagt, hetgeen natuurlijk zijn weerslag vindt in de stemverhoudingen op deze vergadering.

De secretaris geeft een overzicht van de verenigingen en ereleden die hebben bericht verhinderd te zijn deze vergadering bij te wonen.

Er zijn geen noemenswaardige ingekomen stukken.

4. Bestuursverkiezing

De voorzitter deelt mee dat hij voornemens is zijn functie dit seizoen neer te leggen. Ondanks een zoektocht is het bestuur er nog niet in geslaagd een opvolger te vinden. Deze pogingen zullen worden geïntensiveerd om op de najaarsvergadering te trachten een nieuwe SGS-voorzitter te presenteren. Wel geeft de voorzitter aan, dat hij bereid is nog een verenigingsjaar aan te blijven om het dossier “Samenwerking met OSBO en SBO” nader vorm te geven.

Door de vergadering wordt dit voornemen met applaus begroet.

Voorts geeft de voorzitter aan dat het bestuurslid jeugdzaken, Marcel Janssen, heeft aangegeven na dit seizoen eveneens zijn functie te willen neerleggen. Het bestuur zal ook hier naar een vervanger gaan zoeken.

5 Financiële zaken

De penningmeester geeft een toelichting op het ter vergadering ingebrachte stuk. Hij brengt in het bijzonder de jaarlijkse indexering van de KNSB-bijdrage onder de aandacht.

6. Invoering Algemene Verordening Gegevensbescherming per 25 mei 2018

De secretaris geeft een toelichting op het ter vergadering ingebrachte stuk. Het betreft een door de KNSB vervaardigd model, dat zonder inhoudelijke wijzigingen “pasklaar” is gemaakt voor de SGS. Door de vergadering worden twee punten aan de orde gesteld:

- Punt 4, alinea “Geen commercieel gebruik”: het gevoel van de vergadering is dat deze alinea kan worden geschrapt;
- In het aangeboden Privacy Statement staat niets over gebruik van beeldmateriaal, terwijl dat wel wordt genoemd in de toelichting en het aanmeldformulier voor de clubs: het gevoel van de vergadering is dat het Privacy Statement met regelgeving op het gebied van beeldmateriaal zou moeten worden uitgebreid.

De voorzitter zegt toe dat op beide punten navraag zal worden gedaan bij het Bondsbureau van de KNSB en hierop in de najaarsvergadering zal worden teruggekomen. Ondertussen zal het Privacy Statement, gelet op de datum van invoering van de AVG, in de huidige vorm op de SGS-website worden geplaatst.

In het verlengde hiervan wordt het bestuur verzocht om aankondigingen van vergaderingen zoals deze per email mede gebruik te maken van de “BCC-knop”, ter bescherming van privé-emailadressen. De voorzitter zegt dit toe.

7. Samenwerking met OSBO en SBO

De voorzitter geeft een update over de stand van zaken. Het seizoen 2017-2018 heeft grotendeels in het teken gestaan van het maken van een gemeenschappelijk competitiereglement voor 8- en 4-tallen, dat bij het volgende agendapunt zal worden besproken. De samenwerking zal worden uitgebreid: het volgende seizoen zal worden besteed aan onderzoek om de bestaande geldstromen (van verenigingen via regionale bonden naar KNSB) te vereenvoudigen, en in het seizoen 2019-2020 zal de voorlichting (inclusief een mogelijke herziening van de verschillende websites) op het programma staan. Daarna wil men zich richten op een gemeenschappelijk aanpak van het jeugdschaak. De voorzitter geeft aan, zoals ook al eerder gedaan, dat geen onomkeerbare besluiten worden genomen en dat resultaten van het overleg immer ter goedkeuring aan de vergadering zullen worden voorgelegd. Overigens geniet de samenwerking van de drie regionale bonden de warme belangstelling en ondersteuning van KNSB-zijde.

De vergadering geeft het bestuur mandaat om door te gaan op de ingeslagen weg.

8. Concept gemeenschappelijk competitiereglement OSBO/SBO/SGS

Het betreft hier twee competitiereglementen: een voor de achttallencompetitie en een voor de viertallencompetitie. De voorzitter geeft aan dat een en ander het resultaat is van de nodige onderhandelingen, aangezien de drie regionale bonden hun teamcompetities nogal verschillend hebben ingericht. De bedoeling is niet dat de competities worden samengevoegd. Er ontstaan 3 regio's, die, op wat “grenscorrecties” na, niet zullen verschillen van de huidige grenzen tussen de regionale bonden. Men hoeft dus niet bang te zijn voor langere reistijden. De voorzitter geeft in algemene zin een overzicht van de pro's en contra's van de nieuwe reglementen ten opzichte van de huidige reglementen in gebruik bij de SGS. De AV van de SBO heeft de nieuwe reglementen reeds op hoofdlijnen goedgekeurd; de AV van de OSBO zal hier binnenkort over vergaderen. Het is de bedoeling dat het commentaar gegeven in de drie AV's zal worden verzameld en verwerkt, om in de afzonderlijke najaarsvergaderingen van de drie regionale bonden de eindversies ter goedkeuring te presenteren. De reglementen moeten in het seizoen 2018-2019 in werking treden.

Vervolgens geeft de voorzitter per artikel een toelichting op de beide concept-reglementen. Vanuit de vergadering wordt geen inhoudelijk maar slechts tekstueel commentaar geleverd, dat door het bestuurslid wedstrijd zaken wordt genoteerd. De voorzitter deelt mee dat het reglement voor de vermelde Commissie van Beroep nog zal worden gemaakt en zal worden

aangeboden bij de najaarsvergadering.

Hierna wordt tot stemming (bij handopsteken) overgegaan. Uitslag: 1 vereniging tegen, 1 vereniging onthoudt zich van stemming, alle overige aanwezige verenigingen voor. De voorzitter concludeert dat de beide concept-reglementen, in de staat zoals deze werden gepresenteerd, zijn aangenomen. De eindversies van beide reglementen zullen tijdens de najaarsvergadering nogmaals in stemming worden gebracht.

9. Scheiding competities

De voorzitter merkt ten aanzien van dit onderwerp op dat de aan de vergadering aangeboden stukken afkomstig zijn van de KNSB en bedoeld om te worden besproken tijdens de komende Bondsraad op 2 juni a.s. Het doel van de bespreking op deze AV is het inventariseren van mogelijke vragen van de verenigingen om deze vervolgens mee te nemen naar de Bondsraad. Op basis van de voorliggende stukken zijn er vanwege de vergadering geen vragen.

10. KNSB-zaken

De heer Baas (KNSB) licht de vergadering in over de volgende onderwerpen:

- De nieuw aangenomen coördinator schoolschaak (Iozefina Paulet);
- De gevolgen van de invoering van de Algemene Verordening Gegevensbescherming;
- De opstelling van de KNSB ten aanzien van de samenwerking tussen SGS, OSBO en SBO;
- De scheiding der competities;
- FIDE-perikelen;
- Beleidsvoornemens op lange termijn van de KNSB.

De voorzitter bedankt de heer Baas voor zijn uiteenzetting en zijn aanwezigheid op deze AV.

11. Benoeming leden en plaatsvervangend leden van de Bondsraad

Bij acclamatie worden voor het seizoen 2018-2019 tot leden van de Bondsraad benoemd de bestuursleden Harm-Theo Wagenaar en Henk van Lingen. Er worden vooralsnog geen vervangers benoemd.

12. Rondvraag

De heer Alberts (SV Paul Keres) vraagt of de samenwerking tussen SGS, OSBO en SBO zich ook uitstrekt tot de bekercompetitie. De voorzitter antwoordt bevestigend; over de vorm waarin de bekercompetitie in de toekomst gaat verlopen wordt nog nagedacht. Overigens is het de bedoeling dat ook de Veteranenkampioenschappen (waarvoor de belangstelling per regionale bond sterk verschilt) in de toekomst zullen worden samengevoegd.

De heer Reedijk (SG Amersfoort) vraagt aandacht voor het door zijn vereniging te organiseren rapidtoernooi op 26 mei a.s.

Tenslotte geeft de heer van Lingen (bestuurslid wedstrijd zaken) de nodige actuele informatie over de gemeenschappelijke slotrondes van de achttallencompetities klassen 1A en 1B, die op 25 mei a.s. gaan plaatsvinden in De Bilt.

13. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter sluit, onder dankzegging van eenieder voor hun inbreng, de vergadering om 22.30 uur.

Utrecht, 26 juni 2018
Harm-Theo Wagenaar
secretaris SGS